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CICLISME 
Parlar de c ic l i sme al nos t re pöble es 

parlar d'en Pere Vi lardebò, ja que sem-
pre les no t i c ies in téressants per a nos-
a l t res estan d i rec temen t re lac ionades 
amb eli. 

Des de i 'ú i t ima crònica publ icada a 
«Ronsana» l ' ac t i v i ta t d 'en Pere ha estâ t 
intensa I impor tan t . Va par t ic ipar , com 
ä unie català in tegrant de l 'equip d'Es-
panya, al «Tour del Porvenir» que es dis-
puta a Franga j un tamen t amb la prova 
c ic l i s ta més impor tan t del mon. Per 
ser el p r imer any, va ten i r una actua-
d o mo l t bona i va con t r ibu i r e f i caçment 
en la consecució del p r imer Hoc pel 
seu company d 'equip, en Mar t inez He-
redia. 

Després d 'uns dies de re la t iu des-
cans a casa seva, ja que sempre el 
t robaves per la car re tera « fent quilò-
m e t r e s " , va ser de nou concent râ t 
amb l 'equip d'Espanya a Madr id , amb 
v is tes al Campionat de! Món. 

Com a preparació per aquesta prova, 
va par t ic ipar a la Vol ta a Toledo, inte-
g r a i al seu equip, el Mor i tz , aconse-
gu in t el 8.° Hoc de la general . 

I d 'aqui ja cap a Mont rea l (Canada) , 
on ac tua lment s 'es tà d ispu tan t l 'es-
menta t Campionat del Món. No conei-
xem encara e ls résu l ta ts ob t ingu ts , 
dels quais p rocurarem in fo rmar deta-
Hadament en el proper número, com 
igua lment demanarem a en Pere les se-
ves impres ions i exper iènc ies v iscudes 
en aquesta ex t raord inàr ia temporada 
de la seva v ida c ic l is ta . 

Novament el f e l i c i t em des d'aques-
tes pàgines, i li des i tgem mol ta sor t . 

J. C . 

FUTBOL 
Falten pocs dies per començar la 

temporada 74-75. Aques t any, com to ts 
sabem, el nos t re p r imer equip mi l i ta a 
2.' Categor ia Regional. 

¿Qué ha passat des de que s'acabà 
l ' ù l t im campionat? Dones, bastantes 
coses: D imiss ions d 'a lguns membres 
de la Junta, a lgunes provocades i d'al-
t res vo luntar ies , I 'ú i t ima, la del presi-
dent ; incorporac ió de noves persones 
per fo rmar par t de la Junta, e tc . 

De momen t el Club està sense pre-
s ident . La Junta (els que han quedat 
i els nous que han en t râ t ) , t reba l len 
de va len t perqué t o t es t igu i a punt a 
I 'hora de començar el campionat . 

S'han fe t alguns par t i ts amis tosos , 
s 'han provat jugadors , s 'ha cont rac tâ t 
un nou ent renador , per ce r t que aqües-
tes gest ions han estâ t mo l t labor ioses. 

Pr imer es van posar d 'acord que fos 
el Sr. Sabor i t , de Granol lers, que l 'any 
passat fe ia d 'en t renador a L 'Amet l Ia , 
després va semblar que no ser ia prou 
competen t . 

A l cap d'uns dies es varen fe r pas-
ses per mi rar s i podia ven i r el Sr. Bul-
to, per ce r t ben conegut de to t s , i quan 
la major ia ja comptaven amb el l , va 
di r que no. 

I per ú l t im s 'ha f e t càr rec de l 'equip 
el Sr. Sánchez, també de Granol lers, 
que l 'any passat entrenava l 'Arbúc ies , 
que ha pujat a I.'" Regional. 

Referent ais jugadors , f ins al mo-
m e n t han rénovât cont rac te : A l fonso , 

Durán II, Sauri , Barrera, Maspons, Tor-
ner , Ambrós , Amar i l la , que l'any passaf 
jugava amb l 'amateur . Estant a punt de 
fer-ho: Basela, Durán 1, Torrellas, Mu-
ri l lo i a lguns a l t res de nous. També 
s'ha f i t xa t un por te r : Cuenca. 

Més o menys això és el resum del 
que ha pssat i s 'ha fe t durant aquesi 
temps. 

El proper d iumenge, dia 1 de setem-
bre, s ' in ic ia la temporada oficial pel 
nost re equip, ac tuant al camp del Mon-
tornès, i el d iumenge següent ens vi-
s i tará el Torel lo. Publ iquem aparltot el 
calendar i de la compet ic ió . 

Sembla que t o t h o m està molt ani-
mat cara a la próx ima campanya; ju-
gadors, ent renador , junta . 

Des i tgem, en to ts els aspectes, que 
el p roper campionat sigui un èxit pel 
C. D. Santa Eulàlia. 

E. B. 

V I S I T E 

Sports 
Casarramona 

Calle Mayor, 18 T e l é f o n o l71 LUSSA DE MUNT 

Ronçana, 1/7/1974, p. 24 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


